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ZÁPIS 

ze zasedání Zastupitelstva obce Jezeřany-Maršovice 

 č. 01/2019 

konaného dne 20.02.2019  

 

 

Starosta zahájil zasedání zastupitelstva obce (dále jen „ZO“) v 18:00 hod. Přivítal členy ZO a 

přítomné spoluobčany. Konstatoval, že zasedání bylo řádně svoláno a vyhlášeno, v souladu 

s § 92 a § 93 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších 

předpisů (dále jen „zákon o obcích“). Informace o místě, době a navrženém programu 

zasedání ZO byla zveřejněna, v souladu se zákonem o obcích, na úřední desce obecního 

úřadu od 12.02.2019, současně způsobem umožňující dálkový přístup (na „elektronické 

úřední desce“) a způsobem v místě obvyklým, hlášením v místním rozhlase. Členové ZO byli 

svoláni elektronickou poštou.  

Starosta dále konstatoval přítomnost nadpoloviční většinu členů ZO a podle § 92 odst. 3 

zákona o obcích je zasedání ZO usnášeníschopné. Je přítomno 8 členů ZO. Omluven je RP 

z pracovních důvodů, dostaví se později.  

 

Použité iniciály členů ZO: 

Lukáš Badin (LB), Ing. Ondřej Čáp (OČ), Mgr. Petr Eckl (PE), Mgr. Svatava Hájková (SH), 

Milan Hamala (MH), Ing. Martin Hladůvka (MaH), RadekPodhrázký (RP), Ing. Petr Slavík 

(starosta), Ing. David Tesař (DT).  

 

Použité iniciály občanů: 

Iniciály diskutujících občanů jsou vyhotoveny ve tvaru JP (o), kde J je jméno, P příjmení a (o) 

označení občana. Jejich celé jméno s příslušnými iniciály je uvedeno v Listině přítomných, 

která je nedílnou součástí písemného vyhotovení zápisu. 

 

 

Ad. 01: Zahájení (pořad jednání, určení zapisovatele a ověřovatelů, námitky proti 

zápisu) 

Starosta seznámil ZO s pořadem jednání zasedání ZO. 

Před hlasováním byla dána možnost členům ZO a přítomným občanům sdělit své 

stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

doplněný a upravený pořad jednání schválilo. 

 

Usnesení č. 01/01/2019 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje následující program jednání zasedání 

Zastupitelstva obce Jezeřany-Maršovice č. 01/2019 

01. Zahájení (pořad jednání, určení zapisovatele a ověřovatelů, námitky proti zápisu) 

02. Kontrola plnění usnesení z minulých zasedání zastupitelstva obce 
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03. Zpráva o činnosti  

04. Žádosti občanů a organizací 

a) Radim Janda, Žádost o prodej obecního pozemku p.č 1491/18 v k.ú. Jezeřany, 

b) Josef Řezníček, Žádost o prodej části pozemku p.č. 1491/4 v k.ú. Jezeřany, 

c) Ondřej Eckl, Žádost o úpravu územního plánu obce ve zrychleném řízení dle § 55a 

stavebního zákona, 

d) ZSO Vodovody a kanalizace Znojemsko, Žádost o poskytnutí finančního příspěvku 

(doplnění monitoringu a přenosu dat, akce Jezeřany-Maršovice – kanalizace) 

05. Koupě pozemku p.č. 189/1 v k.ú. Jezeřany (Hřbitov Jezeřany) 

06. Veřejná zakázka „Oprava fasády KD“ 

07. Veřejná zakázka „Rozšíření kanalizace – lokalita Pérka“  

08. Projekt „Požární zbrojnice“ 

09. Projekt „Zástavba U potůčku“ 

a) jednání s vlastníky pozemků, přeparcelace území, 

b) E.ON – Smlouva o přeložce zařízení distribuční soustavy (vedení VN k trafostanici 

Kostel) 

10. Inventarizace majetku a závazků obce za rok 2018 

11. Rozpočtové opatření č. 10/2018 a č. 1/2019 

12. Diskuse 

13. Ukončení 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo  

 

Zápis a výpis usnesení z minulého zasedání ZO byly zveřejněny na internetových stránkách 

obce od 19.12.2018. Členové ZO neměli vůči zápisu žádné námitky. 

Starosta jako zapisovatele určil OČ a jako ověřovatele navrhl LB a PE.  

Před hlasováním byla dána možnost členům ZO a přítomným občanům sdělit své 

stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

ověřovatele schválilo. 

 

Usnesení č. 02/01/2019 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje za ověřovatele zápisu ze zasedání 

Zastupitelstva obce Jezeřany-Maršovice č. 01/2019 Lukáše Badina a Mgr. Petra Eckla.  

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

 

Ad. 02: Kontrola plnění usnesení z minulých zasedání zastupitelstva obce 

Starosta přednesl zprávu o plnění usnesení z minulého zasedání zastupitelstva obce, kdy 

uvedl: 

SUEZ - navýšení ceny poskytovaných služeb (Usnesení č. 03/07/2018) 
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Společnost SUEZ Využití zdrojů a.s. zaslala dne 21.12.2018 návrhy ceníků svozu odpadů 

pro rok 2019, které jsou předloženy ZO. Ceníky byly zkontrolovány, podepsány a dne 

04.01.2019 odeslány zpět.   

Konkrétní sazby za sběr a svoz odpadu od občanů jsou od 01.01.2019 - poplatek za nádobu 

110 a 120 l 39,60 Kč bez DPH (v roce 2018 byl 38 Kč), za nádobu 240 l je 57,30 Kč (55 Kč), 

což odpovídá avizovanému navýšení o 4,2 %. U pytlového sběru byl stanoven poplatek za 

pytel 120 l plast 12,30 Kč (12 Kč) a pytel 120 l papír 10,30 Kč (10 Kč), což odpovídá 

navýšení o 2,5 respektive 3 %. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Pronájem místností v budově VÚB (Usnesení č.04/07/2018 a č. 05/07/2018) 

Dne 20.12.2018 byl s nájemkyní podepsán dodatek smlouvy o zproštění úhrady nájemného 

a ukončení nájmu ke dni 31.12.2018. 

Dne 16.01.2019 byl zveřejněn záměr obce pronajmout nemovitý majetek, místnost č. 1 a č. 

2, obě o výměře 12,5 m2, v budově obce č.p. 165, každou za cenu 15 000 Kč ročně a 

poměrnou část nákladů za energie. Doposud se nepřihlásil žádný zájemce. 

Bylo by vhodné uvažovat o rekonstrukci jednotlivých místností v budově a zvážit jeho 

celkové využití pro volnočasové aktivity občanů.    

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Potvrzení o zániku předkupního práva (Usnesení č.06/07/2018 a č. 07/07/2018) 

Žadatelé byli o vyhotovení Souhlasného prohlášení informováni e-mailem dne 03.01.2019 

s tím, že bude potřeba výmaz předkupního práva realizovat formou vkladu do katastru 

nemovitostí. Doposud k podpisu nedošlo. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Hospodaření obce (Usnesení č.10/07/2018 až č. 17/07/2018) 

Rozpočet obce pro rok 2019 a Střednědobý výhled rozpočtu obce na období 2020 až 2021 

byly ve dnech 13.12.2018 až 08.01.2019 zveřejněny na úřední desce obecního úřadu a na 

elektronické úřední desce umožňující dálkový přístup. Dále jsou zveřejněny na internetových 

stránkách Obce Jezeřany-Maršovice, v sekci Dokumenty - Hospodaření obce a rozpočty - 

Hospodaření a rozpočty v roce 2019 (http://www.jezerany-marsovice.cz/dokumenty/ 

hospodareni-a-rozpocty-v-roce 2019/index.php). 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

http://www.jezerany-marsovice.cz/dokumenty/%20hospodareni-a-rozpocty-v-roce%202019/index.php
http://www.jezerany-marsovice.cz/dokumenty/%20hospodareni-a-rozpocty-v-roce%202019/index.php
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Bezúplatný převod a příspěvek DSO MK (Usnesení č.12/07/2018 a č. 13/07/2018) 

Smlouva byla podepsána starostou dne 13.12.2018, předsedou DSO MK dne 17.12.2018. 

Neinvestiční příspěvek na pořízení párty stanu byl obcí uhrazen. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

 

Ad 03. Zpráva o činnosti 

Starosta informoval o své činnosti a seznámil ZO s problematikou za období od 13.12.2018 

do 20.02.2019: 

Účast na jednáních 

18.01.2019, seminář „Dotační příležitosti pro Vaši obec“, Brno 

Informace o vyhlášených národních dotačních titulech MMR a Jihomoravského kraje. 

Aktuální informace o přípravě ČR na programové období 2021 – 2027. 

31.01.2019, odborná příprava „Krizové řízení“, Rosice 

Odborná příprava ve spolupráci JMK a HSZ týkající se přípravy na řešení krizových situací a 

mimořádných událostí. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Péče o opuštěná zvířata 

Dne 22.01.2019 byla podepsána Příkazní smlouva o zajištění péče o opuštěná zvířata mezi  

Pavlem Kočvarou jako příkazcem a obcí jako příkazníkem ohledně zajištění péče pro 

opuštěná zvířata v Azylu pro opuštěná zvířata v Bulharech (dále jen „útulek“). Výše úhrady 

za péči o opuštěná zvířata je stanovena dle hmotnosti psa, v rozmezí od 39,50 Kč do 49,50 

Kč za den bez DPH.   

Dne 04.02.2019 byl do útulku umístěn opuštěný pes (roční fenka křížence), který  byl 

nalezen v katastru obce a nepodařilo se najít žádného zájemce.  

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Přezkoumání hospodaření 

Dne 14.02.2019 bylo dokončeno přezkoumání hospodaření obce za rok 2018 a auditorkou 

Ing. Zdeňkou Cahlíkovou vyhotovena Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření obce za 

období od 01.01.2018 do 31.12.2018 (dále jen „Zpráva“). 

V rámci zveřejnění a projednání závěrečného účtu obce za rok 2018 bude Zpráva 

zveřejněna na úřední desce, předložena k projednání finančnímu výboru a následně ZO na 

příštím zasedání ZO. 



 

5 

 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Poskytování informací 

V souladu s ustanovením § 18 odst. 1 zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k 

informacím, ve znění pozdějších předpisů, zveřejnila obec na úřední desce Výroční zprávu o 

činnosti v oblasti poskytování informací za rok 2018, a to ve dnech od 16.01. do 

28.02.2019.V roce 2018 byla evidovány dvě žádosti, které jsou včetně odpovědí zveřejněny 

na internetových stránkách obce (http://www.jezerany-marsovice.cz/dokumenty/poskytnute-

informace-2018/index.php). 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Studie „Úprava Jezeřany-Maršovice točna“ 

ZO na svém zasedání dne 21.02.2018 usnesením č. 16/01/2018 souhlasilo s realizací 

veřejné zakázky s výběrem „Točna“, jejímž předmětem bylo vypracování studie dopravního 

řešení točny v Maršovicích. Dne 04.04.2018 byla studie objednána u Ing. Martina Smělého 

(společnosti NiTraM-projekt, s.r.o.) a na zasedání ZO dne 18.04.2018 byl ZO předložen k 

vyjádření návrh koordinační situace stavby, reflektující požadavky obce na realizaci stavby, 

ke kterému nemělo ZO žádné připomínky a vzalo ho na vědomí. V září 2018 byla studie 

dokončena a nyní je předkládána znovu ZO ke zvážení dalšího postupu. Bylo by potřeba 

realizovat alespoň minimální úpravy točny s ohledem na parkování autobusů hromadné 

dopravy. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Směna pozemků 

V rámci projektu „Zástavba U potůčku“ byli osloveni vlastníci pozemků, mimo jiné i 

společnost BioZem s.r.o., která vlastní nejen pozemek v této lokalitě, ale i pozemky v lokalitě 

Sekery. Tyto pozemky obec chtěla směnit už v minulosti, protože se nachází pod sportovním 

plochou, kterou využívají pro svoje sportovní aktivity nejen členové SDH a TJ, ale i ostatní 

občané.  

Výsledkem předběžného jednání s jednatelem společnosti je navrhována směna pozemků, 

p.č. 1459/29 a p.č. 1459/35, o výměře 2 072 m2 za obecní pozemek   p.č. 1228/59 o výměře 

3 615  m2, vše v k.ú. Maršovice a pozemek p.č. 1306/42 o výměře 1 079 m2 za pozemky p.č. 

2079/162 a p.č. 2079/163 o výměře 3 456 m2, vše v k.ú. Jezeřany.  

Pravděpodobně bude potřeba nechat vypracovat znalecký posudek na cenu v místě a čase 

obvyklou, ale s ohledem na velký zájem obce vlastnit uvedené pozemky a jejich význam pro 

rozvoj obce je vhodné záměr schválit. 

http://www.jezerany-marsovice.cz/dokumenty/poskytnute-informace-2018/index.php
http://www.jezerany-marsovice.cz/dokumenty/poskytnute-informace-2018/index.php
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ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO záměr schválilo. 

 

Usnesení č. 03/01/2019  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje záměr směnit nemovitý majetek 

pozemek p.č. 1228/59 o výměře 3 615 m2, orná půda, v k.ú. Maršovice, za pozemky p.č. 

1459/29 a p.č. 1459/35 v k.ú. Maršovice, lokalita Sekery (část sportovní plochy) a pozemky 

p.č. 2079/162 o výměře 1 384 m2 a p.č. 2079/163 o výměře 2 072 m2, oba  orná půda, v k.ú. 

Jezeřany, za pozemek p.č. 1306/42 v k.ú. Jezeřany, lokalita Horní Loučky (pozemek určený 

k budoucí výstavbě RD).   

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Strategický plán rozvoje obce na období 2019 - 2022 

Strategický plán rozvoje obce Jezeřany-Maršovice schválilo ZO na svém zasedání dne 

19.04.2017 usnesením č. 35/02/2017. S ohledem na skutečnost, že se jednalo o dokument 

přechodný a v současné době má obec již schválený územní plán obce a na minulém 

zasedání ZO usnesením č. 08/07/2018 schválilo investiční priority pro období let 2019 až 

2022 (vybudování splaškové kanalizace Pérka, včetně opravy komunikace, Dokončení 

povrchu místní komunikace v lokalitě Za kostelem a Výstavba místní komunikace v lokalitě 

Panšula) je ZO předkládán aktualizovaný Strategický plán rozvoje obce Jezeřany-Maršovice 

pro období roku 2019 až 2022. 

Aktualizovaný Strategický plán rozvoje obce řeší hlavní rozvojové priority a cíle tak, aby 

mohly být realizovány konkrétní aktivity s ohledem na reálné možnosti obce. Jedná se o 

koncepční dokument na základě, kterého může obec realizovat konkrétní projekty a zároveň 

usměrňovat svůj rozvoj a zlepšovat kvalitu života obyvatel 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko, žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO strategický plán schválilo. 

 

Usnesení č. 04/01/2019  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje aktualizovaný Strategický plán rozvoje 

obce Jezeřany-Maršovice, pro období 2019 až 2022. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Lesní hospodářství 

Naše obec má ve vlastnictví celkem 25 ha lesa, a to v každém katastru 11 pozemků o 

přibližně stejné výměře cca 12,4 ha). V souladu s § 37 lesního zákona, hospodaření v lesích 

je vlastník lesa povinen zajišťovat v součinnosti s odborným lesním hospodářem. Odborný 

lesní hospodář zabezpečuje vlastníku lesa odbornou úroveň hospodaření v lese podle tohoto 
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zákona a právních předpisů vydaných k jeho provedení. Odborným lesním hospodářem 

může být fyzická osoba nebo právnická osoba, která má k této činnosti licenci udělenou 

orgánem státní správy lesů. 

Pokud si vlastník lesa nevybere odborného lesního hospodáře sám, vykonává v lesích, pro 

které jsou zpracovány osnovy, funkci odborného lesního hospodáře právnická osoba, která v 

určeném území vykonává právo hospodaření ve státních lesích, pokud orgán státní správy 

lesů nerozhodne o pověření jiné právnické nebo fyzické osoby (hradí stát). Náklady na 

činnost odborného lesního hospodáře hradí vlastník lesa. 

Odborný lesní hospodář zejména vede vlastníkovi lesní hospodářskou evidenci o plnění 

závazných a dalších ustanovení lesního hospodářského plánu a evidenci o provedené 

obnově lesa v jednotlivých porostech, vypracovává návrhy ročních projektů pěstební a 

těžební činnosti, provádí vyznačování těžeb v terénu, zadává práce zhotoviteli a kontroluje 

kvalitu jejich provedení na základě výzvy vlastníka, pravidelně kontroluje stav lesů v lesním 

hospodářském celku, vypracovává žádosti o dotace na pěstební činnost, osobně se na 

výzvu vlastníka účastní jednání týkajících se lesního hospodářského celku a vlastníka 

s orgány státní správy, zpracovává v zákonných termínech pro vlastníka podklady pro 

povinné přehledy pro státní správu lesního hospodářství. 

V současné době vykonávají funkci odborného lesního hospodáře Lesy ČR a.s., ale obec 

úzce spolupracovala s panem Janem Světlíkem. V minulosti se les využíval, v souladu 

s hospodářským plánem, většinou k těžbě. V lokalitě Sekery byla před třemi roky provedena 

zaměstnanci obce prořezávka.  

ZO je předkládán návrh příkazní smlouvy mezi obcí a Ing. Dušanem Utinkem, Ph.D., jejímž 

předmětem je zabezpečení výkonu činnosti odborného lesního hospodáře podle ustanovení 

§ 37 lesního zákona a odborné úrovně hospodaření v obecních lesích za úplatu 370 

Kč/ha/rok což činí 9 250 Kč/ročně. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko, žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO příkazní smlouvu schválilo. 

 

Usnesení č. 05/01/2019  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Smlouvu příkazní mezi Obcí Jezeřany-

Maršovice jako příkazcem a Ing. Dušanem Utinkem, Ph.D. jako příkazníkem, jejímž 

předmětem je zabezpečení výkonu činnosti odborného lesního hospodáře podle ustanovení 

§ 37 lesního zákona a odborné úrovně hospodaření v obecních lesích. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Spolupráce s MS Sobotka 

V lokalitě Sobotka, kde má mysliveckou chatu MS - Sobotka Jezeřany-Maršovice, z.s., se 

v bezprostřední blízkosti chaty, na obecních pozemcích p.č. 845/135, 845/136, resp. 845/140 

nachází v minulosti vysázené, ale v současné době suché stromy – borovice.  Po dohodě 

s MS Sobotka budou uschlé stromy v jejich režii pokáceny a následně na jejich náklady 
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provedena výsadba sazenic dubu. Jedná se o suché jehličnany, které je vhodné odstranit a 

na jejich místě realizovat novou výsadbu. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. 

OČ navrhl doporučit MS Sobotka novou výsadbu oplotit jako ochranu proti zvěři. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

s kácením a výsadbou souhlasilo. 

 

Usnesení č. 06/01/2019  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice souhlasí s kácením suchých stromů borovice 

v lokalitě Sobotka, nacházejících se na obecních pozemcích p.č. 845/135, p.č. 845/136 a 

845/140 v k.ú. Maršovice, s tím, že kácení suchých stromů, likvidaci dřeva a na novou 

výsadbu sazenic dubu provede dle svého uvážení MS - Sobotka Jezeřany-Maršovice, z.s. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Místostarosta (OČ) si po dohodě se starostou vzal na starost problematiku životního 

prostředí, výsadbu zeleně a údržbu veřejného prostranství, seznámil ZO s následujícím: 

Stromořadí na výhoně 

Dne 31.01.2019 byla podepsána žádost o poskytnutí dotace od Nadace ČEZ  v grantovém 

programu STROMY 2019 na projekt „Stromořadí na výhoně“, jehož předmětem je výsadba 

stromořadí javor mléč, včetně doprovodného keřového patra, v celkových nákladech 81 800 

Kč. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

Dětské hřiště Panšula 

Po realizaci výsadby stromů na Panšule je navrhováno zde realizovat dětské hřiště. Jednalo 

by se celkem asi o 4 prvky – pružinové houpadlo KŮŇ, houpačka SKIPY, tabule ŽÁČEK a 

stůl a lavičky samostojné 2 metry od vybrané společnosti TR Antoš s.r.o., za cenu cca 

50 000 Kč. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko.  

DT navrhl místo tabule raději pořídit dvojhrazdu 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

souhlasilo s realizací dětského hřiště. 

 

Usnesení č. 07/01/2019  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice souhlasí s realizací veřejné zakázky s výběrem 

„Dětské hřiště Panšula“, jejímž předmětem je pořízení dětského hřiště v lokalitě Panšula. 
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Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Úprava návesního prostoru 

Bylo by vhodné postupně provést úpravu návesních prostor v obci, zejména návsi 

v Jezeřanech a v Maršovicích, ve školském areálu apod. Tyto úpravy by bylo vhodné 

navrhnout ve spolupráci s odborníkem, např. vypracováním studie. První počinem by mohla 

být studie návesního prostoru Náves Jezeřany (po obou stranách OÚ).  

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

 

Ad.04: Žádosti občanů a organizací 

a) Radim Janda, Žádost o prodej obecního pozemku p.č 1491/18 v k.ú. Jezeřany 

Žadatel podal žádost o odkoupení obecního pozemku, který se nachází za domem č.p. 94. 

Jedná se o pozemek v Jezeřanech na výhoně, kde obec v roce 2007 nabídla k prodeji 

pozemky za jednotlivými domy a několik majitelů domů toho využilo. Obec nechala 

vypracovat geometrický plán, kdy od pozemku p.č. 1491/4 v k.ú. Jezeřany byl oddělen i 

pozemek p.č. 1481/18. Je třeba zvážit, zda obec upřednostní prodej pozemku před 

současným stavem. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO záměr schválilo. 

 

Usnesení č. 08/01/2019  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje záměr obce prodat nemovitý majetek, 

pozemek p.č. 1491/18, ostatní plocha, o výměře 107 m2, v k.ú. Jezeřany. 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Technická poznámka: 

V 19:25 hod. se dostavil RP, počet přítomných členů ZO je 9. 

b)  Josef Řezníček, Žádost o prodej části pozemku p.č. 1491/4 v k.ú. Jezeřany 

Žadatel podal žádost o odkoupení části obecního pozemku, který se nachází za domem č.p. 

93. Jedná se o podobný případ jako v předchozím bodu. Je třeba zvážit, zda obec 

upřednostní prodej pozemku před současným stavem.  

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO záměr schválilo. 

 

Usnesení č. 09/01/2019  
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Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje záměr obce prodat nemovitý majetek, 

část pozemku p.č. 1491/4, ostatní plocha, o výměře cca 150 m2, v k.ú. Jezeřany. 

Hlasování: 

9 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

 

c)  Ondřej Eckl, Žádost o úpravu územního plánu obce ve zrychleném řízení dle § 55a 

stavebního zákona 

PE oznámil starostovi, před zahájením projednávání tohoto bodu, osobní podjatost, protože 

se jedná o žádost jeho bratra. 

Žadatel žádá o úpravu územního plánu ve zrychleném řízení dle § 55a stavebního zákona. 

Navrhuje změnu parcely p.č. 1219/4 ze současného zařazení plochy zeleně soukromá a 

vyhrazená na plochy smíšené obytné venkovské. Změna bude hrazena žadatelem. Svoji 

žádost odůvodňuje tím, že při plánování nové stavby rodinného domu na pozemcích p.č. 

1219/5, st. 136 a 1219/4 v k.ú. Jezeřany, se rozhodli ho umístit částečně mimo hranice 

plochy smíšené obytné, s ohledem na ideální umístění stavby.   

Podle § 55a stavebního zákona se zkrácený postup pořizování změny územního plánu se 

použije při pořizování změny nevyžadující zpracování variant řešení. Zkrácený postup 

navazuje na zprávu o uplatňování územního plánu v uplynulém období, nebo na rozhodnutí 

zastupitelstva obce o pořízení změny územního plánu a o jejím obsahu; v druhém případě se 

zpráva o uplatňování ani zadání změny územního plánu nepořizují. ZO rozhoduje o pořízení 

změny územního plánu a jejím obsahu z vlastního podnětu nebo na návrh. Návrh na 

pořízení změny územního plánu mohou podat orgány a osoby uvedené v § 44 písm. b) až e) 

stavebního zákona. ZO může podmínit pořízení změny územního plánu úhradou nákladů 

navrhovatelem. Je třeba zvážit, zda obec v tomto případě rozhodne o pořízení změny 

územního plánu na náklady žadatele. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO pořízení schválilo. 

 

Usnesení č. 10/01/2019  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje pořízení změny Územního plánu obce 

Jezeřany-Maršovice a Žádost obce o pořizování změny územního plánu obce ve zkráceném 

postupu dle § 55a stavebního zákona s podmínkou, že náklady na pořízení změny územního 

plánu uhradí navrhovatel (žadatel). 

Hlasování: 

8 pro – 0 proti – 1 (PE) se zdržel  

 

d)  ZSO Vodovody a kanalizace Znojemsko, Žádost o poskytnutí finančního příspěvku 

(doplnění monitoringu a přenosu dat, akce Jezeřany-Maršovice – kanalizace) 

Žadatel žádá o poskytnutí příspěvku na doplnění monitoringu a přenosu dat akcí Technická 
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infrastruktura – Loděnice – Kanalizace a ČOV a akcí Jezeřany-Maršovice – kanalizace. 

Doplnění monitoringu a přenosu dat je nezbytné pro zajištění provozní spolehlivosti a 

eliminaci povrchových stavů.  

Touto problematikou se ZO zabývalo na svém zasedání dne 18.06.2015 a usnesením č. 

20/03/2015 schválilo ve věci stavby splaškové kanalizace v obci a jejího provozu, způsob 

řešení a vlastní realizaci blokování souběhu nátoku odpadních vod na ČOV Loděnice dle 

návrhu společnosti GDF spol. s r.o., v ceně cca 122 000 Kč bez DPH, s tím, že konečnou 

cenu schválí starosta na základě skutečného provedení.  

V současné době existuje nabídka společnosti GDF spol. s r.o. na doplnění monitoringu a 

přenosu dat ve výši cca 415 000 Kč bez DPH a obec by přispěla částkou 100 000 Kč, 

obdobně přispěje i Obec Loděnice. Bude připravena smlouva o finančním transferu, která 

bude předložena ZO na příštím zasedání ZO.  

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO příspěvek schválilo. 

 

Usnesení č. 11/01/2019  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje finanční příspěvek pro Zájmové sdružení 

obcí Vodovody a kanalizace Znojemsko, ve výši 100 000 Kč, na doplnění monitoringu a 

přenosu dat akcí Technická infrastruktura – Loděnice – Kanalizace a ČOV a akcí Jezeřany-

Maršovice – kanalizace. 

Hlasování: 

9 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

 

Ad.05: Koupě pozemku p.č. 189/1 v k.ú. Jezeřany (Hřbitov Jezeřany) 

Obec dlouhou dobu usilovala a jednala o tom, aby pozemek p.č. 189/1 v k.ú. Jezeřany, který 

je součástí plochy hřbitova v Jezeřanech, byl ve vlastnictví obce. Naposledy ZO na svém 

zasedání dne 21.02.2018 usnesením č. 03/01/2018 schválilo úplatný převod pozemku p.č. 

189/1, o výměře 376 m2, ostatní plocha, v k.ú. Jezeřany, do vlastnictví Obce Jezeřany-

Maršovice. Žádost o úplatný převod tohoto pozemku byla odeslána dne 02.03.2018 a 

následně zaevidována na ÚZSVM.  

Dne 23.01.2019 obec obdržela přípis od ÚZSVM ohledně zaslání k podpisu Kupní smlouvy 

č. 168/2018, týkající se prodeje uvedeného pozemku za kupní cenu 64 000 Kč. Kupní 

smlouva je předložena ZO. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO smlouvu schválilo. 

 

Usnesení č. 12/01/2019  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Kupní smlouvu č. 168/2018 mezi Českou 

republikou - Úřad pro zastupování státu ve věcech majetkových jako převodcem a Obcí 
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Jezeřany-Maršovice jako kupujícím, jejímž předmětem je koupě pozemku p.č. 189/1, v k.ú. 

Jezeřany 

Hlasování: 

9 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

 

Ad. 06: Veřejná zakázka „Oprava fasády KD“ 

Na základě objednávky vypracoval Ing. Jiří Hnízdil projektovou dokumentaci pro provedení 

stavby „Oprava fasády kulturního domu v Jezeřanech-Maršovicích“ jehož předmětem je 

celková oprava fasády objektu kulturního domu, v předpokládané výši cca 550 000 Kč. 

Realizace opravy fasády KD představuje poslední krok v opravě a rekonstrukci budovy 

kulturního domu v naší obci.  

V rozpočtu obce pro rok 2019 nejsou vyčleněny finanční prostředky na tuto akci a proto je 

potřeba je vyčlenit ve výši cca 600 000 Kč. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO nerozhodlo o zveřejnění a 

realizaci projektu a veřejnou zakázku schválilo. 

 

Usnesení č. 13/01/2019 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje realizaci projektu „Oprava fasády KD“, 

jehož předmětem je celková oprava fasády objektu kulturního domu, v předpokládané výši 

cca 550 000 Kč. 

Hlasování: 

9 - pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Usnesení č. 14/01/2019  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje veřejnou zakázku malého rozsahu 

s názvem „Oprava fasády KD“, jejímž předmětem je celková oprava fasády objektu 

kulturního domu   

a) jako veřejnou zakázku s oslovením (VZ-01/2019), 

b) předpokládanou hodnotu veřejné zakázky ve výši 450 000 Kč bez DPH, 

c) seznam přímo obesílaných dodavatelů, 

d) složení hodnotící komise ve složení- Ing. Petr Slavík, Ing. Ondřej Čáp, Milan Hamala, 

náhradník Lukáš Badin 

Hlasování: 

9 - pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

 

Ad.07: Veřejná zakázka „Rozšíření kanalizace – lokalita Pérka“ 

Na minulém zasedání ZO svým usnesením č. 08/07/2018 schválilo investiční priority pro 

období 2019 - 2022 s tím, že na první místo zařadilo akci vybudování splaškové kanalizace 
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Pérka. Základním předpokladem úspěšné realizace této akce je její příprava, zejména 

realizovat výběrové řízení na dodavatele stavby a následné zajištění technického a 

autorského dozoru. S ohledem na technickou, finanční a organizační náročnost této akce a 

složitost místní situace v uvedené lokalitě, by bylo vhodné vybrat dodavatele, který by ve 

spolupráci s obcí realizoval kompletní inženýrskou činnost. Společnost VODÁRENSKÁ 

AKCIOVÁ SPOLEČNOST, a.s. divize Znojmo (dále jen „VAS“), která zpracovala projektovou 

dokumentaci a zajistila pro obec územní rozhodnutí a stavební povolení, předložila nabídku 

na zajištění inženýrských činností na této akci (zajištění výběrového řízení, technického a 

autorského dozoru stavby a její kolaudace) v nabídkové ceně 120 000 Kč bez DPH. 

ZO je doporučeno schválit veřejnou zakázku, jejímž předmětem je zajištění inženýrské 

činnosti akce „Rozšíření kanalizace – lokalita Pérka“ a zadat tuto veřejnou zakázku jednomu 

dodavateli přímo jednomu dodavateli – společnosti VAS, která je plně seznámena se 

současnou situací v dané lokalitě a má všechny předpoklady řádně a včas vykonávat 

inženýrskou činnost a plně spolupracovat s obcí. 

Pro zajištění hladkého průběhu realizace stavby je důležité, aby ještě před realizací stavby 

byla ověřena možnost napojení jednotlivých nemovitostí prostřednictvím kanalizačních 

přípojek. Bude nutné zajistit podklady z katastru, provést obhlídky jednotlivých napojovaných 

nemovitostí a projednat vše s vlastníky a vypracovat projekty kanalizačních přípojek a zajistit 

územní souhlasy.  Byla oslovena společnost VAS, která tyto činnosti nabízí za částku 3 025 

Kč včetně DPH.   

ZO je navrhováno poskytnout majitelům připojovaných nemovitostí finanční příspěvek na 

pořízení projektové dokumentace a provedení úhrady správního poplatku za územní souhlas 

v celkové výši 1 500 Kč. Poskytnutí finančního příspěvku bylo občanům poskytnuto i při 

budování splaškové kanalizace v obci a jeho poskytnutí bude motivovat k připojování na 

splaškovou kanalizaci. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko.  

RP se dotázal na přesný způsob řešení odvodu dešťové vody, zda budou jednotlivé 

nemovitosti napojeny přímo na mikroštěrbinové žlaby. 

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO 

realizaci projektu, veřejnou zakázku, dodavatele a finanční příspěvek schválilo a nabídku 

vzalo na vědomí. 

 

Usnesení č. 15/01/2019 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje realizaci projektu „Rozšíření kanalizace – 

lokalita Pérka“, jehož předmětem je rozšíření splaškové kanalizace pro stávající zástavbu 

v lokalitě Pérka a související přeložka vodovodu a vybudování místní komunikace 

s povrchem z betonové dlažby, nacházející se na pozemku 1491/1 v k.ú. Jezeřany, 

v předpokládané výši cca 4 700 000 Kč. 

Hlasování: 

9 - pro – 0 proti – 0 se zdrželo 
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Usnesení č. 16/01/2019  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje veřejnou zakázku malého rozsahu 

s názvem „Pérka – inženýrská činnost“, jejímž předmětem je zajištění inženýrské činnosti 

akce „Rozšíření kanalizace – lokalita Pérka“, jako veřejnou zakázku s oslovením (VZ-

02/2019). 

Hlasování: 

9 - pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Usnesení č. 17/01/2019  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice pověřuje a ukládá starostovi ve věci veřejné 

zakázku malého rozsahu s oslovením „Pérka – inženýrská činnost“, zadat tuto veřejnou 

zakázku přímo jednomu dodavateli, společnosti VODÁRENSKÁ AKCIOVÁ SPOLEČNOST, 

a.s. divize Znojmo, který předložil nabídku ve výši 120 000 Kč bez DPH s odůvodněním, že 

tento dodavatel vypracoval projektovou dokumentaci, je plně seznámen se současnou 

situací v dané lokalitě a má všechny předpoklady řádně a včas vykonávat inženýrskou 

činnost. 

Hlasování: 

9 - pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Usnesení č. 18/01/2019  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice bere na vědomí nabídku společnosti 

VODÁRENSKÁ AKCIOVÁ SPOLEČNOST, a.s. divize Znojmo, na zajištění projekčních a 

inženýrských činností provedení projektů kanalizačních přípojek akce „Rozšíření kanalizace 

– lokalita Pérka“. 

Hlasování: 

9 - pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Usnesení č. 19/01/2019  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje finanční příspěvek obce pro majitele 

nemovitostí v obci, které budou připojeny na splaškovou kanalizaci v lokalitě Pérka ve výši 

1 500 Kč na pořízení projektové dokumentace domovní kanalizační přípojky a úhradu 

správního poplatku za vydání územního souhlasu. 

Hlasování: 

9 - pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

 

Ad.08: Projekt „Požární zbrojnice“ 

V minulém období byly nejen mezi členy ZO, ale i mezi členy SDH vedeny diskuse ohledně 

možné varianty umístění hasičské zbrojnice v obci. Z několika vytipovaných míst se jako 

nejvhodnější vyčleňují dvě varianty – místo nacházející se mezi domy č.p. 123 a 297 - 
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obecní pozemek p.č. st. 38/1 a přilehlé části soukromých pozemků p.č. 1199, 1200/1, 1200/2 

a 1201 v k.ú. Jezeřany (varianta č. 1) a místo na „Školňačce“ - místo na obecním pozemku 

p.č. 53/1 v k.ú. Maršovice (varianta č. 2). 

V případě varianty č. 1, na zasedání dne 12.12.2018 ZO usnesením č. 09/07/2018 schválilo 

a pověřilo starostu, aby zveřejnil záměr obce směnit obecní pozemek za část pozemků, o 

výměře cca 500 m2, za účelem výstavby nové požární zbrojnice s tím, že konkrétní obecní 

pozemek dotčený směnou určí starosta. Na základě tohoto pověření starosta vybral dva 

možné pozemky nebo části pozemků p.č. 2079/82 o výměře 487 m2, p.č. 2095/212 o výměře 

712 m2, oba orná půda, v k.ú. Jezeřany a záměr směnit uvedené pozemky je zveřejněn na 

ÚD od 16.01.2019. 

Dále jsou ZO předkládány dvě smlouvy s majiteli dotčených pozemků – Smlouva o smlouvě 

budoucí kupní a zřízení služebnosti s panem Janem Pelikánem a s paní Evou 

Rosendorfovou. Smlouvy budou předloženy vlastníkům.    

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko.  

Členové ZO diskutovali možnosti obou variant, jejich výhody a nevýhody a nadále ponechalo 

jako možné obě varianty. Pověřilo starostu, aby prověřil, popř. nechal vypracovat 

zastavovací studii obou variant a o svém postupu ZO průběžně informoval. Nadále bude 

vedenou jednání s vlastníky pozemků ohledně upřesnění jejich požadavků, za tím účelem 

rovněž ZO pověřilo starostu k upřesnění či doplnění návrhů smluv budoucích kupních.   

Žádné další stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO uložilo 

starostovi učinit potřebné kroky a schválilo návrhy smluv. 

 

Usnesení č. 20/01/2019  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice pověřuje a ukládá starostovi učinit potřebné kroky 

ohledně výstavby nové požární zbrojnice, zejména projednání možnosti či přímo zadání 

vypracování zástavové studie stavby v určených lokalitách a upřesnění či doplnění návrhů 

smluv budoucích kupních a zřízení služebnosti dle požadavků smluvních stran. 

Hlasování: 

9 - pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Usnesení č.21/01/2019  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje návrh Smlouvy budoucí kupní a zřízení 

služebnosti s panem Janem Pelikánem, Jezeřany-Maršovice 58, týkající směny pozemků a 

závazků ze smlouvy, týkající se výstavby nové požární zbrojnice.  

Hlasování: 

9 - pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

Usnesení č. 22/01/2019  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje návrh Smlouvy budoucí kupní a zřízení 

služebnosti s paní Evou Rosendorfovou, Jiráskova 114, Zbraslav, týkající se prodeje části 

pozemků a závazků ze smlouvy, týkající se výstavby nové požární zbrojnice.  
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Hlasování: 

9 - pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

 

Ad. 09: Projekt „Zástavba U potůčku“ 

a) jednání s vlastníky pozemků, přeparcelace území 

V rámci projektu „Zástavba U potůčku“ byli znovu osloveni všichni vlastníci dotčených 

pozemků. Dne 08.01.2019 jim byl odeslán dopis a dotazník, týkající se souhlasu s 

přeparcelací pozemků a spoluúčasti stavebníků na vybudování inženýrských sítí. Dne 

22.01.2019 se uskutečnila společná schůzka vlastníků pozemků se zástupci obce a 

zpracovatelem studie Ing. arch. Jaroslavem Poláčkem, kde přítomným vlastníkům pozemků 

byla objasněna problematika bydlení a nutnost přeparcelace pozemků. Bylo osloveno 

celkem 36 vlastníků a do dnešního dne se jich vyjádřilo 24. Přestože ne všechna jejich 

vyjádření jsou zcela jednoznačná, bylo by možné projednat se zpracovatelem studie další 

postup, ohledně připravení návrhu přeparcelace pozemků (zejména pro centrální část 

uvedené lokality). Dále by bylo vhodné nechat vypracovat znalecký posudek na cenu 

obvyklou uvedených pozemků, aby mohl být připraven návrh na směnu či koupi pozemků ze 

strany obce.  Uvedená opatření by dále konkretizovala možnost dalších kroků pro případnou 

výstavbu RD v dané lokalitě. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. 

Členové ZO diskutovali danou problematiku s ohledem na různé požadavky a představy  

Žádné stanovisko sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO pověřilo 

starostu prověřit  popř. zadat vypracování návrhu přeparcelace a vypracování znaleckého 

posudku. 

 

Usnesení č. 23/01/2019  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje a pověřuje starostu prověřit, popř. zadat 

vypracování návrhu přeparcelace pozemků v lokalitě Horní loučky dle studie „Zástavba U 

potůčku“ a znaleckého posudku o ceně obvyklé pozemků, které by mohly být předmětem 

koupě či směny ze strany obce. 

Hlasování: 

9 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

b) E.ON – Smlouva o přeložce zařízení distribuční soustavy (vedení VN k trafostanici 

Kostel) 

Koncem srpna 2018 požádala obec společnost E.ON Česká republika s.r.o. (dále jen 

„E.ON“) o vyjádření k možnosti přeložení vzdušné vedení VN do sloupcová trafostanice u 

kostela s ohledem na realizace zástavy rodinných domů v lokalitě Horní loučky (studie 

Zástavba „U potůčku“, Jezeřany-Maršovice). Přestože technik společnosti navštívil obec a 

společně se starostou jednal o možnostech přeložení, neposkytla společnost E.ON žádné 

písemné vyjádření. Aby obec mohla získat oficiální informaci musela podat žádost o přeložku 
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distribučního zařízení, což starosta dne 05.12.2018 učinil. Dne 28.12.2018 obec obdržela od 

společnosti E.ON Vyjádření k žádosti o přeložku zařízení distribuční soustavy spolu se 

Smlouvou o přeložce zařízení distribuční soustavy č. 13012956. Společnost E.ON souhlasí 

s přeložením a stanovila technické a finanční podmínky přeložky. 

Technické řešení spočívá v tom, že stávající nadzemní vedení bude demontováno a 

nahrazeno novým zemním kabelovým vedením vedeným v nové trase mimo pozemky 

určené k výstavbě RD, na pozemku p.č. 2352/57 (vodní plocha) a následně p.č. 1306/36 a 

bude ukončeno na novém podpůrném bodě cca 10 m před trafostanicí a z něho bude 

provedeno napojení nového zemního kabelového vedení nadzemním vedením VN na 

stávající trafostanici. Délka trasy nového zemního kabelového vedení VN bude cca 365 m. 

Termín provedení přeložky je do 18 měsíců od podpisu smlouvy. Výše úhrady 

předpokládaných nákladů na provedení přeložky je 1 571 219 Kč. Úhrada nákladů bude 

provedena tak, že první splátka ve výši 15 % z předpokládaných nákladů 236 000 Kč je 

splatná do 15 dnů po podpisu smlouvy, druhá splátka po zpracování projektové 

dokumentace, případné nedoplatky či přeplatky budou vyrovnány po dokončení provedené 

přeložky. K přijetí návrhu této smlouvy je stanovena akceptační lhůta v délce 90 dnů s tím, 

že jí musí žadatel do této lhůty podepsat a zaslat zpět provozovateli DS. Jiná forma přijetí 

návrhu smlouvy není možná, pokud by zaslaný výtisk smlouvy obsahoval jakékoliv vpisky, 

dodatky či odchylky, k uzavření smlouvy nedojde, stejně tak v případě, pokud v uvedené 

lhůtě neobdrží provozovatel DS podepsanou smlouvu. 

Je navrhováno smlouvu nepodepsat a společnost E.ON písemně informovat. Smlouvu není 

možné podepsat, protože doposud nedošlo k dohodě s vlastníky pozemků o přeparcelaci a 

spoluúčasti na vybudování inženýrských sítí a obec není schopna vyčlenit, v rozpočtovém 

období 2019 až 2020, uvedené finanční prostředky. Navíc ve smlouvě je špatně věcně a 

místně označen pozemek p.č. 2352/57 jako pozemek p.č. 2357/57 polní cesta.   

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO vzalo věc na vědomí. 

 

 

Ad 10. Inventarizace majetku a závazků obce za rok 2018 

Inventarizace majetku a závazků obce byla provedena souladu s Vyhláškou MF č. 270/2010 

Sb., o inventarizaci majetku a závazků a Směrnicí obce č. 2/2011 pro provedení 

inventarizace majetku a závazků, a na základě Plánu inventarizace na rok 2018, ze dne 

15.11.2018 a Příkazu k provedení inventarizace pro rok 2018,ze dne 15.11.2018. 

Inventarizace byla provedena v určených termínech jednotlivými inventarizačními komisemi. 

Na základě jejich zjištění vyhotovila hlavní inventarizační komise inventarizační soupisy a 

dne 31.01.2019 předala výsledky inventarizace starostovi, včetně Inventarizační zprávy za 

rok 2018, kterou starosta schválil a předkládá ji zastupitelstvu obce. 

ZO je předkládána veškerá dokumentace, Inventarizační zpráva za rok 2018, stejně tak 

Příloha k inventarizaci majetku 2018 – Přírůstky a úbytky majetku. Při inventarizaci za rok 

2018 nebyly zjištěny žádné inventarizační rozdíly a s návrhem na vyřazení majetku byl 

vyjádřen souhlas. 
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ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO inventarizaci schválilo. 

 

Usnesení č. 24/01/2019 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Inventarizaci majetku a závazků obce za 

rok 2018.  

Hlasování: 

9 pro – 0 proti – 0 se zdrželo 

 

 

Ad. 11: Rozpočtové opatření č. 10/2018 a č. 1/2019 

Rozpočtové opatření č. 10/2018 upravuje příjmy a výdaje rozpočtu roku 2018, s ohledem na 

aktuální potřeby ve financování obce, kdy na konci roku došlo k příjmům a výdajům, které 

nebyly v rozpočtu dostatečně finančně zohledněny. RO je provedené starostou ke dni 

18.12.2018, upravuje na příjmové stránce navýšení daně z příjmu fyzických osob placená 

plátci o 47 200 Kč a dotace na činnost Jednotku SDH (školení) o 2 000 Kč. Ve výdaje se 

jedná zejména o úroky z úvěru na kanalizaci (navýšení o 13 000 Kč), autorský dozor akce 

„Oprava ZŠ“ (3 700 Kč) a doplnění vybavení a materiál pro Jednotku SDH (celkem o 22 400 

Kč). 

Rozpočtové opatření č. 1/2019 upravuje příjmy a výdaje rozpočtu pro rok 2019, které je 

potřeba upřesnit nebo vyplývají z rozhodnutí ZO na tomto zasedání. V příjmech upravuje 

snížení příspěvku na výkon státní správy o 17 200 Kč a snižuje přijetí daně z příjmu 

právnických osob za obce o 30 000 Kč. Ve výdajích snižuje vydání daně z příjmu 

právnických osob za obce o 30 000 Kč, členské příspěvky sdružením, ve kterých je obec 

členem o 10 000 Kč, vratky za volby v roce 2018 a výdaje schválené na tomto zasedání 

(koupě pozemku na hřbitově v Jezeřanech, akce Oprava fasády KD). Zvýšené výdaje budou 

hrazeny z přebytku hospodaření roku 2018. 

ZO a přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko 

sděleno nebylo, členy ZO nebyly podány žádné návrhy a ZO rozpočtová opatření schválilo. 

 

Usnesení č. 25/01/2019  

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Rozpočtové opatření č. 10/2018, které 

provedl starosta ke dni 18.12.2018.  

Hlasování: 

9 pro – … proti – … se zdrželo 

 

Usnesení č. 26/01/2019 

Zastupitelstvo obce Jezeřany-Maršovice schvaluje Rozpočtové opatření č. 1/2019.  

Hlasování: 

9 pro – … proti – … se zdrželo 
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Ad. 12: Diskuse 

V diskusi byly vzneseny následující dotazy, připomínky a podněty členů zastupitelstva obce 

a občanů: 

Starosta uvedl, že budou vypracovány žádosti o dotace od JMK týkající se akce „Oprava 

fasády KD“ a vybavení Jednotky SDH.  

Zvažuje možnost likvidaci větví z prořezu stromů jejich rozdrcením motorovým štěpkovačem, 

který byl mikroregionem Moravskokrumlovsko pořízen v loňském roce.  

Informoval všechny a požádal o spolupráci při zajištění obecní akce Masopust 2019, která se 

uskuteční v sobotu 02.03.2019. 

PE navrhl, aby se slavností odhalení Pomníku padlým občanům Maršovic uskutečnilo u 

příležitosti dne válečných veteránů (11.11.) v neděli 10.11.2019. 

DT upozornil a navrhl realizovat úpravu dešťové kanalizace a její napojení na Jezeřanskou 

strouhu v Maršovicích.  

LB informoval o akci Ukliďme Česko, které se bude konat v sobotu 06.04.2019, zároveň 

SDH uskuteční sběr a svoz elektra a navrhl, zde tento víkend by nemohly být přistaveny 

velkoobjemové kontejnery. 

 

 

Ad. 13: Ukončení 

Starosta poděkoval členům ZO a přítomným občanům za účast a ukončil zasedání v 22:15 

hod. 

 

 

                                                                                                Ing. Petr Slavík v.r. 

                                                                                                       starosta 

 

 

Zapsal: Ing. Ondřej Čáp v.r. 

 

 

Ověřovatelé zápisu: 

Lukáš Badin v.r. 

Mgr. Petr Eckl v.r. 


